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§ 13  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 1 februari 2016. 

 

 

§ 14  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2016-01-25 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens. Om inte annat 

framgår inträder den senast valda ersättaren sist till 

tjänstgöring för sitt parti. 

3. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

4. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

5. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2016-01-25 behandlas, bilaga 2. 

 
Förslag till beslut 

Martin Westmont (SD yrkar att nomineringen av Simon 

Johansson (SD) som nämndeman i Södertörns tingsrätt ska utgå. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut från 

kommunstyrelsen och valberedningen samt ett ändringsyrkande 

från Martin Westmont (SD).  

 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag med den ändring 

som yrkats av Martin Westmont (SD). 
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§ 15  
Cykelbana på Värtavägen (Utl. 2016:1) 
Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 123-1521/2015 

 
Beslut  

1. Trafiknämnden får genomföra projektet Cykelbana på 

Värtavägen till en investeringsutgift om 58,0 mnkr. 

Utgifterna för 2016 ska inrymmas inom nämndens inve-

steringsbudget, utgifterna för kommande år behandlas i 

budget för 2017. 

2. Trafiknämnden medges rätt att teckna erforderliga avtal. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:1 behandlas. Utlåtandet 

gäller cykelbana på Värtavägen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén, Patrik Silverudd, 

borgarrådet Brinck och Malin Ericson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP), Patrik Silverudd (L) och borgarrådet 

Brinck (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

  


